
Tanulmányi Bizottsági ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2022. október 09. (18:03-19:16)
Helyszín: Microsoft Teams felület

Jelenlévők:

1. Szépréti-Nagy Dorka Tanulmányi Bizottság elnöke

2. Kunsági Éva Delegált koordinátor

3. Harangozó Pálma Tanárképzési referens

4. Tóth Zsófia Tudományos referens

5. Bárkányi Eszter Vendég

6. Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Tanulmányi Bizottság ülése 4 mandátummal határozatképes.
Szépréti-Nagy Dorka javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot a Bizottság 4 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Beszámolók
2. Delegált képzés menete

3. Egyebek

A Bizottság 4 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.
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1. Beszámolók

Szépréti-Nagy Dorka köszönti a jelenlévőket és először szeretné, ha megbeszélnék a
beszámolókat, mindenki mondja el, hogy mik történnek mostanában.

Tóth Zsófia arról számol be, hogy kiküldtek egy hirdetményt, ami a Tudományos
Diákkörre való jelentkezést a holnapi napon nyitja meg. Egy fontos fejlődésként emeli ki
tavalyhoz képest azt, hogy a hallgatói hírlevélben külön TDK fül is szerepel így az egyetemi
polgárok tájékozottabbak lehetnek a témával kapcsolatban. Ezen kívül a
Tudományperspektíváról ejt szót, miszerint a beérkezett cikkeket Pesthy Zsuzsival átnézték,
kijavították és vissza is küldték őket. Azóta már visszakapták a legtöbbet és igen
színvonalasnak mondhatóak. Most tartanak egy második átnézést. A borító kapcsán azt közli,
hogy egy pályázat során meglett a nyertes tervezet, és a készítőjének lehetősége lesz leadni
egy egyszeri közéleti ösztöndíjat a munkáért cserébe. Ezzel kapcsolatban Szépréti-Nagy
Dorka azt fűzi hozzá, hogy a holnapi nap folyamán 16:00-ig tudja leadni az ösztöndíj
kérelmet, ez esetben a novemberi utalással meg is kapja az összeget, viszont az sem gond, ha
későbbre hagyja, mert akkor a decemberivel tud majd megérkezni. Azt kérdi továbbá Tóth
Zsófiától, hogy végül hány db tudományos cikk érkezett be, mire azt a választ kapja, hogy
10+1, aminek a javított változatára még várnak. Ez fejenként 10-20 oldalnak feleltethető meg
majd, tehát vaskos könyvnek ígérkezik. Kézzel fogható nyomtatott példányból keveset
terveznek gyártani, főként online szeretnék elérhetővé tenni. Azt osztja meg továbbá a
Bizottság tagjaival, hogy holnap lesz a referensekkel egy ülésük, amin a decemberig
megvalósítható pályázati lehetőségekről fognak tárgyalni.

Harangozó Pálma beszámol arról, hogy a tanárképzési fronton is elkezdődött az év,
menetközben néhány dolog merült fel, amik finomításra szorulnak. A múltkor Szépréti-Nagy
Dorka helyettesítette őt egy Tanárképzési ülésen. A portfóliók javításai és bírálásai
szempontjából egy világos javítási útmutató kidolgozása kezdődött meg kari szinten, mivel az
elmúlt években elég sok kritika érte a PPK-t emiatt. A jövőhét tekintetében holnap Tanulmányi
Bizottsági ülésen, csütörtökön Tanárképzési Bizottsági ülésen, pénteken pedig a
Pedagógusképzési és Pedagógus-továbbképzési Tanács ülésén fog részt venni. Ezen események
után részletesebben tud majd beszámolni az őket érintő ügyekről. A karon tanuló
tanárképzésben részesülő hallgatókkal egyelőre nem létesített kontaktust, reméli, hogy azért,
mert nem merült fel a részükről semmilyen megoldandó probléma. A tanárképzési
referensekkel létrehoztak egy közös platformot, ahol meg tudják beszélni mindenkinek a
bevonásával a felmerülő problémákat és pontos információkat.

Kunsági Éva arról számol be, hogy a közelmúltban megrendezésre került a Kutatók
Éjszakája, amit közösen szerveztek meg Tóth Dorottyával, Várnai Olivérrel és Hencsei
Adéllal. Sajnálatos módon arról számol be, hogy nem örvendett túl nagy népszerűségnek a
rendezvény, kevés látogatót számoltak. A jövőhéten megrendezésre kerül az ELTEfeszt, amire
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még 3 embert keresnek. Szépréti-Nagy Dorka azt mondja, hogy a legutóbbi Rekrutációs
ülésen sajnálatos módon nem tudtunk részt venni, ezért csak később fogjuk megtudni a
részletes információkat az ELTEfeszt terveiről. Kunsági Éva felveti továbbá, hogy a
teremőrök az eseményen úgy tudja, hogy különböző mértékű fizetésben részesülnek, amit
nem tart fair-nek. Szépréti-Nagy Dorka azt válaszolja, hogy ezzel meg fogja keresni az
Elnökséget, hogy hogyan lehetne orvosolni a problémát.

Továbbá azt kérdezi Kunsági Évától, hogy elkezdték-e már a tudásátadást Bárkányi
Eszterrel. Azt a választ kapja, hogy már van egy általa összeírt összegző kisokos a
legfontosabb tudnivalókról és teendőkről és Bárkányi Eszterrel ketten fognak szervezni egy
találkozót, amikor ezt át tudják beszélni. Szépréti-Nagy Dorka azt fűzi hozzá, hogy
mindenképpen keressék őt, ha bármi segítségre szorulnának.

Szépréti-Nagy Dorka beszámol arról, hogy meglettek a tanulmányi ösztöndíjak,
Somogyvári-Korb Attilával kiszámolták őket és a hallgatói részről pozitív visszaigazolást
váltott ki a megszokottnál magasabb összegek érkezése.

Szépréti-Nagy Dorka megosztja a Bizottság tagjaival, hogy a múlthéten volt
Pszichológia Intézeti Tanács, ahol szó esett a legközelebbi mesterfelvételiről. A továbbiakban
megosztja, az itt hallottakat.

2. Delegált képzés menete

Szépréti-Nagy Dorka azt mondja, hogy Bárkányi Eszterrel és Kunsági Évával rakják
össze a nagy résztét, ezt mostani napirendi pontot pedig egy brainstormingnak szánta, amibe a
Bizottság bármely tagja megoszthatja ötleteit, feedbackjeit. A saját maga részéről azt mondja,
hogy szeretné jobban belevonni a képzésbe a régebben képződött delegáltakat.

Harangozó Pálma azt mondja, hogy szó volt már arról, hogy hosszabb lehetne a
képzés, több képzésblokkal, több ismerkedős játékkal, hogy csapatépítés és a delegált kör
összetartása is fejlődjön és erősödjön. Azt kérdezi erre van e kapacitása a lányoknak, mert ez
feedbackből is jött már vissza.

Kunsági Éva azt válaszolja, hogy alapból akarták ezt, hogy hosszabb legyen, egyrészt,
az épülés és barátkozás miatt, másrészt mert egy-két fontos dologról is kevés szó esett, át
lettek rohanva rajtuk, igény lenne rá, hogy hosszabb legyen.

Szépréti-Nagy Dorka a kiterjesztést nem gondolja validnak, mert két hét múlva
kezdődnek a képzések, de az idősebbek bevonását mindenképpen megvalósíhatónak tartja.
Esetleg az vetül fel ötletnek, hogyha minden képzést fél órával korábban indítanának, akkor is
több idő lenne épülésre. A képzés hosszabbítása maximum a következő években lehetne
megvalósítható. A dátuma egyelőre a 24-ei hétre van tervezve, 24-25-26 pontosan, de ha ez
nem lenne megfelelő, akkor ezen lehet még variálni. Kunsági Éva azt mondja, hogy neki a
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26-a nem szabad, esetleg azt át lehet-e rakni csütörtökre. Szépréti-Nagy Dorka azt válaszolja,
hogy ez megoldható a részükről. Kunsági Éva most a leképződöttek vizsgaidőpontja után
érdeklődik, hogy idén is hétfőn lenne-e, de mivel az november 1-jére esik, legközelebb egy
hét múlva tudnák megtartani, az pedig túl sok idő kihagyás után történne. Mivel idén elmarad
őszi szünet az egyetemen, ezért úgy döntenek, hogy egyszerűen megtartható a vizsga így egy
szerdai napon is. Harangozó Pálma felhívja a figyelmet arra, hogy a vidéki hallgatók
hazautazás miatt nehogy lemaradjanak róla, ezért mindenképpen készüljenek pótvizsga
dátummal is.

Harangozó Pálma megkéri a Magyarországon tartózkodó bizottsági tagokat, hogy
mindenképpen jelezzenek vissza neki és Tóth Zsófiának vissza arról, hogy hogyan sikerültek
a képzések, milyenek a képződők és hogyan sikerültek a vizsgák.

Szépréti-Nagy Dorka azt válaszolja, hogy természetesen ezt meg fogják oldani. Ehhez
kötődve azt hozza fel, hogy a delegált képzések szerves része a HÖK-ről szóló tudásátadás,
amin valamennyi HÖK-ös képviselő is jelen van, hogy így meséljen a pozíciójáról. Ezen
képzésen részt tudnak-e majd venni Harangozó Pálma és Tóth Zsófia online keretek között,
kérdezi tőlük. Mindkettőjüknek nehezen megoldható ez, a külföldi órarendjük miatt, azért
abban állapodnak meg, hogy valószínűleg a Tanulmányi Bizottság tagjainak a számára külön
képzést fognak tartani, úgy talán hasznosabb is lenne a képződők számára.

Szépréti-Nagy Dorka azt kérdi, hogy Kunsági Éva és Bárkányi Eszter mikor tudnának
összeülni vele, hogy hármasban megbeszéljék a képzések részleteit. Kunsági Éva azt kéri,
hogy ha lehet, erre térjenek vissza később, mert jelenleg nem látja át a teendőit.

A Delegált képzések promójához még együtt eldöntik a későbbiekben, hogy melyik
képeket válasszák ki.

3, Egyebek

Szépréti-Nagy Dorka azt mondja, hogy Elnökségi ülésen felvetült a
pályaszocializációs útmutatás ötlete pszichológia hallgatók részére. Ő nagyon támogatja az
ötletet és sokan az Elnökség tagjai közül szintén, azonban ebben a félévben sajnos már nem
férne bele, maximum a következő szemeszterben látja ezt egy megvalósítható ötletnek.

Nem érkezett több bejelentés, így Szépréti-Nagy Dorka az ülést 19:16 perckor lezárja.

Budapest, 2022. október 09.
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Szépréti-Nagy Dorka Téglási Berta
elnök elnök

Tanulmányi Bizottság Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK ELTE PPK HÖK
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